
Zápisnica  z VČS ZO SZCH v Námestove, konanej dňa  5.2. 2023 
v zasadačke MsÚ v Námestove. 

 
Celá chôdza prebiehala v príjemnej a pokojnej atmosfére za účasti väčšiny členov základnej 
organizácie. Pre zúčastnených bolo pripravené chutné občerstvenie. Schôdzu otvoril a viedol tajomník 
ZO Pavol Spuchlák. Privítal prítomných členov, ospravedlnil tých, ktorí svoju neúčasť vopred 
avizovali. Predniesol program schôdze, pozostávajúci z nasledovných bodov: 
 
Program schôdze: 
 

1. Otvorenie. 
2. Voľba mandátovek komisie. 
3. Voľba návrhovej komisie. 
4. Správa o činnosti za rok 2022. 
5. Správa o hospodárení za rok 2022. 
6. Správa revíznej komisie za rok 2022. 
7. Diskusia, spojená s uhrádzaním členských poplatkov, objednávkou registračných obrúčok, 

súpisom zvierat. 
8. Správa mandátovej komisie. 
9. Plán hlavných úloh na rok 2023 
10. Návrh na  uznesenie. 
11. Záver. 

 
Navrhovaný program bol jednohlasne schválený, bez doplnkov a zmien. 
 
K bodu 2: Do mandátovej komisie boli zvolení pr. Pikoš Ján, pr. Ing.Krupa Pavol.  
K bodu 3: Do návrhovej komisie boli zvolení pr. Balušík Peter, pr.Gnidiak Miroslav. 
K bodu 4: Správu o činnosti prečítal predseda ZO Glonek Jozef – priložená. 
K bodu 5: Správu o hospodárení predniesol ekonóm Pindiak Jozef– priložená. 
K bodu 6: So správou revíznej komisie predstúpil pr. Tatarčiak Igor– priložená. 
K bodu 7: Diskusia: 

Keďže sa do diskusie spočiatku nik nehlásil, tajomník Spuchlák informoval 
zúčastnených o zvýšení cien registračných obrúčiek pre hydinu a holuby na 0,40 Euro za 
kus. Taktiež informoval o zvýšení sa odvodu členského príspevku za člena pre 
republikový výbor na z 3,00 na 5,00 Euro. 

V súvislosti s tým negatívne zareagovali niektorí členovia, že zo strany Rep.výboru, 
obyčajní členovia a základné organizácie necítia žiadnu podporu, nedostávajú nič, za 
všetko je potrebné si platiť. Tajomník ako i p. Balušík na to reagovali vysvetlením 
o štruktúre a stave SZCH. 

P.Balušík pokračoval ďalej v súvislosti so zájadom na Moráviu 2022, ktorý naša ZO 
organizovala. Navrhol požadovať dotáciu s Oblastného výboru ORAVA pre našu 
organizáciu. Argumentoval tým, že možnosť zúčastniť sa zájazdu privítali a využili 
členovia celej oblasti ORAVA. Takúto akciu, by mal organizovať v prvom rade oblastný 
výbor.  

V súvislosti s prácou Obl.výboru sa zvrtla debata na odvoz zvierat na celoštátnu 
výstavu. Taktiež tu chýba koordinácia a pomoc z Oblastného výboru. Tajomník Spuchlák 
uviedol osobný postreh, že pri vydávaní zvierat na CVZ Nitre, boli v nedelu 
vystavovatelia z Oravy, ktorých tam stretol unavení aj znechutení. Niektorí otočili trasu 
počas CVZ v Nitre aj 3krát. P. Balušík poukázal na aj stagnáciu v Obl.výbore, od 
obl.konferencie nebola zvolaná žiadna schôdza.  



Posledný sa do diskusie prihlásil pr. Gnidiak s otázkou usporiadania výstavy. 
Tajomník Spuchlák oznámil termín 28. oblastnej výstavy Oravy v Námestove počas 23-
24.septembra 2023. Pred výstavou v dostatočnom časovom predstihu tajomník  zvolá 
členskú schôdzu na dohodnutie si podmienok, rozdelenie jednotlivých úloh pri 
organizovaní výstavy. Taktiež sa počas augusta – septembra, keď už budú známe termíny 
výstav dohodneme kam usporiadame zájazd. 

Týmto bola diskusia ukončená. 
       Počas diskusie si zúčastnení vyrovnávali členské poplatky, prevzali tohotoročné 

registračné obrúčky na hydinu, holuby a objednávali nové na rok 2023. 
K bodu 9: Správu Mandátovej komisie prečítal p. Pikoš Ján – priložená. 
K bodu 10: Plán hlavných úloh, navrhnutých v priebehu schôdze bol predložený na odsúhlasenie 

a následne jednohlasne schválený – priložený. 
K bodu 11: Návrh na uznesenie predniesol p. Balušík Peter a tento bol jednohlasne schválený – 

priložený. 
K bodu 12: Tajomník poďakoval všetkým za účasť, a oficiálnu časť schôdze ukončil. 
 
        
V Námestove 5.2.2023    zapísal  Spuchlák Pavol, tajomník ZO. 


